E’lon!

[image: ]Jahon Bankining “Oʻzbekiston milliy innovatsion tizimini modernizatsiya qilish” (MUNIS) loyihasi doirasida 2025-yil 15-iyuldan boshlab tadqiqotchilar uchun “AI-Enhanced Academic Research and Writing Assistant” bepul oʻquv dasturini amalga oshirish rejalashtirilgan. Dasturning asosiy maqsadi 200 nafar saralab olingan ishtirokchilarda sunʼiy intellekt texnologiyalari orqali tadqiqotlar samaradorligini oshirishga qaratilgan.

Talabgorlar 2025-yilning 15-iyun sanasiga qadar quyida keltirilgan QR kodi orqali roʻyxatdan oʻtishlarini soʻraymiz.

Announcement!
[image: ]The World Bank’s “Modernizing the National Innovation System of Uzbekistan” (MUNIS) project is planning to launch a free training program for researchers, “AI-Enhanced Academic Research and Writing Assistant,” starting July 15, 2025. The main goal of the program is to improve the efficiency of research through artificial intelligence technologies in 200 selected participants.
Applicants are requested to register by June 15, 2025 using the QR code below


[bookmark: _GoBack]Объявление!
[image: ]В рамках проекта Всемирного банка «Модернизация национальной инновационной системы Узбекистана» (МУНИС) планируется реализация бесплатной программы обучения для исследователей «Помощник по академическим исследованиям и написанию научных работ с использованием искусственного интеллекта» с 15 июля 2025 года. Основная цель программы — повышение эффективности научных исследований за счет технологий искусственного интеллекта у 200 отобранных участников.

Мы просим кандидатов зарегистрироваться до 15 июня 2025 года, используя QR-код ниже. 
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